
Protokół Nr 19.2017 

z obrad Sesji Rady Gminy Dubicze Cerkiewne, 

 która odbyła się w dniu 4 sierpnia 2017r. 

w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dubiczach 

Cerkiewnych. 

 Stan rady - 15 

Obecni radni – 13 

 

Radni Rady Gminy obecni na sesji : 

(zgodnie z listą obecności) 

1. Czykwin Mikołaj 

2. Misiejuk Włodzimierz 

3. Czmiel Jan 

4. Karpiuk Jerzy 

5. Kot Michał 

6. Kendyś Wiktor 

7. Oksentiuk Nina 

8. Rybak Mikołaj 

9. Szimoniuk Walentyna 

10. Szymaniuk Irena 

11. Korch Wieczysław 

12. Leoniuk Mikołaja 

13. Andrzej Karpiuk 

Ponadto w sesji udział wzięli : 

 1. Leon Małaszewski – Wójt Gminy Dubicze Cerkiewne 

2. Mikołaj Ławrynowicz – Sekretarz Gminy Dubicze Cerkiewne 

3. Anna Kulik – Skarbnik Gminy Dubicze Cerkiewne 

 

 

            Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Karpiuk o godz. 10.00 otworzył 19  zwyczajną Sesję 



 Rady Gminy. Stwierdził obecność 13 radnych, co umożliwia podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Przywitał  Wójta Gminy, radnych,  oraz wszystkich pozostałych uczestniczących w sesji (lista 

obecności radnych  stanowi załącznik do protokołu). 

Do punktu 2 

            Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karpiuk odczytał   porządek obrad : 

 

 1. Otwarcie sesji. 

 2. Przyjęcie porządku obrad. 

 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 4. Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami. 

 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 1) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu. 

 2) zmiany w budżecie gminy na 2017 rok. 

 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie 19 Sesji Rady Gminy 

 Przewodniczący Rady  zwrócił się do Rady Gminy  o zgłaszanie ewentualnych wniosków i 

propozycji zmian lub poprawek do porządku obrad. Radni nie wnieśli uwag. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie (13 obecnych, 13 głosów „za”) przyjęła powyższy 

porządek obrad. 

 

Do punktu 3 

            Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z poprzedniej sesji znajduje się na 

stoliku protokolanta. Stwierdził on, że jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone poprawki lub uwagi 

będzie uważał, że protokół został przyjęty. 

 

Do punktu 4 

  

   Wójt Gminy Leon Małaszewski  poinformował o swej działalności między sesjami. 

W omawianym okresie Wójt realizował wnioski radnych zgłoszone na poprzedniej sesji takie jak: 

W ramach realizacji wniosków radnych  dotyczących wycinki drzew na drogach powiatowych 

zostało wystosowane pismo do Zarządu Dróg Powiatowych, na które uzyskaliśmy odpowiedź, że 

Zarząd Dróg już kilkakrotnie ogłaszał przetarg na wycinkę tych drzew, ale z powodu braku 

zainteresowania żaden z nich nie został rozstrzygnięty. Gdyby było zainteresowanie już dawno 



drzewa te byłyby wycięte. Zarząd Dróg przymierza się do ogłoszenia kolejnego przetargu na wycinkę 

drzew na drogach powiatowych. Przewodniczący Rady zaproponował, aby zgłosić do Powiatowej 

Straży Pożarnej, że suche nie wycięte drzewa stanowią zagrożenie dla transportu publicznego i 

poruszających się po tych drogach mieszkańców. 

W ramach realizacji wniosku radnej wsi Grabowiec Pani Walentyny Szimoniuk  dokonano naprawy 

drogi Grabowiec – Czechy Orlańskie poprzez wyrównanie powierzchni drogi równarką.   

Wójt gminy odczytał pismo Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji Departamentu 

Administracji Publicznej  w którym Komisja Nazw Miejscowości i Obiektów Fizjograficznych 

zaopiniowała negatywnie zmianę urzędową nazwy miejscowości Krągłe kolonia na Krugłe kolonia. 

Według Komisji proponowana przez gminę nazwa jest niewłaściwa dodając że historycznie i 

dialektalnie poprawna jest białoruska postać Kruhłe, które przed wojną i po wojnie było formą 

 urzędową. Komisja proponuje powrót do historycznej formy, co oznacza zmianę urzędowej nazwy 

miejscowości Krągłe na kolonia Kruhłe.   

Wójt poinformował, że  drogi gminne są w miarę możliwości odkrzaczane i obkaszane. 

Ponadto Wójt poinformował, że obecnie obowiązuje zakaz kąpieli w Zalewie „Bachmaty” ze 

względu na zakwit sinic i jego zdaniem jesienią należy spuścić wodę z Zalewu, gdyż już 7 lat nie 

była ona spuszczana. 

Wójt poinformował, że Gmina uzyskała dofinansowanie na remont świetlicy w Witowie w ramach 

środków z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich przyznanych przez Lokalną Grupę Działania 

„Puszcza Białowieska”. 

 Informacja Wójta Gminy została przyjęta. 

 

Do punktu 5 

 

Wniosek Pana Wieczysława Korch radnego wsi Witowo : 

– w sprawie wyrównania  drogi w miejscowości Pasieczniki Małe 

– w sprawie usunięcia suchych drzew na drodze powiatowej Stacja Witowo – Witowo sugerując 

zgłoszenie tego faktu do prokuratury bądź Straży Pożarnej. 

 

Wniosek Pana Wiktora Kendyś radnego wsi Starzyna : 

- w sprawie wycinki drzew na drodze dojazdowej do Wygonu i dowiezienie tam żwiru 

Wniosek Pana Michała Kot  radnego wsi Istok: 

- w sprawie wyjaśnienia kto jest właścicielem wodopoju w Istoku, który jest niszczony 



przez krowy które niszczą skarpy wodopoju. 

Wniosek Pana Jana Czmiel  radnego wsi Jelonka : 

– w sprawie wycięcia dwóch topoli i dwóch lip przy drodze dojazdowej do Jelonki 

– w sprawie naprawy dróg dojazdowych do łąk i pastwisk w miejscowości Jelonka 

Wniosek Pana Mikołaja Czykwin   radnego wsi Dubicze Cerkiewne: 

- w sprawie przebiegi imprezy „Na Iwana na Kupała” oraz uzyskanych dochodów z realizacji 

przedsięwzięcia 

Wniosek Pana Mikołaja Rybak   radnego sołectwa Tofiłowce: 

- w sprawie odwodnienia drogi na końcu wsi Tofiłowce przy mostku 

Wniosek Pana Mikołaja Leoniuk   radnego wsi  Rutka: 

- w sprawie dowiezienia żwiru na drogę w miejscowości Rutka 

Wniosek Pani Niny Oksentiuk   radnej wsi Stary Kornin: 

- w sprawie załączenia oświetlenia ulicznego w tracie święta św. Anny 

Wniosek Pana Jerzego Karpiuk    radnego wsi Werstok: 

- w sprawie dowiezienia żwiru na wyjeździe ze wsi Werstok. 

 

Do punktu 6 

 

do ppkt. 1 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu.   

Projekt  został omówiony na komisji,  pytań nie zgłoszono, projekt po odczytaniu został poddany pod 

głosowanie. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych. 

 Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0. 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę: 

                                                          Uchwała nr 19.139.2017 

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne 

z dnia 4 sierpnia 2017 roku 



 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu.   

 

 

 

 

do ppkt. 2 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok. 

Projekt uchwały został omówiony na komisji Rady Gminy pytań nie zgłoszono, projekt po odczytaniu 

został poddany pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych. 

 Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę: 

                                                          Uchwała nr 19.140.2017 

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne 

z dnia 4 sierpnia  2017 roku 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok.   

 

  

Do punktu 7 

W ramach odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych Wójt poinformował, że wnioski dotyczące 

kompetencji innych urzędów zostaną przekazane tym urzędom. 

Jednocześnie poinformował, że na wycinkę drzew na drogach gminnych pozwolenia na wycinkę 

wydaje Starostwo Powiatowe w Hajnówce i Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska w 

Białymstoku . 

Dochód z Imprezy na „Iwana na Kupała” wyniósł 15280,00zł za bilety na parkingach i 5000,00zł. 

opłaty targowej. 

 

 

  

Do punktu 8 

W sprawach różnych Wójt poinformował w związku z  ustawą dekomunizacyjna w naszej gminie 

podlegają jej 3 obiekty w Dubiczach Cerkiewnych , Starzynie i Witowie.  Zgodnie z ustawą Gmina 

ma rok czasu na usuniecie tych obiektów. Jeżeli usuniemy je do roku to będzie nam przysługiwało 

dofinansowanie od Wojewody. Natomiast po tym okresie koszt usunięcia będzie kosztem Gminy. W 

związku z tą sytuacją wzrosło zainteresowanie różnorodnych mediów i dziennikarzy tym tematem. 

Radni zaproponowali, aby zaczekać na rozwój sytuacji nie chcąc podejmować obecnie żadnej decyzji. 



Pan Wieczysław Korch zapytał jak wygląda sprawa sprzedaży mieszkań w bloku w Dubiczach 

Cerkiewnych. Wójt odpowiedział, że w dniu dzisiejszym tylko Pani Nina Dobosz Karpiuk wyraziła 

zainteresowanie kupnem mieszkania. W związku z tym, że obecnie dwa mieszkania są puste zostanie 

ogłoszony przetarg na sprzedaż tych mieszkań. Pan radny zaproponował podjęcie uchwały o 

udzieleniu bonifikaty na sprzedaż tych mieszkań. 

 

 

 

Do punktu 9 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

radnym i osobom zaproszonym za udział w sesji, po czym o godzinie 12:00 zamknął obrady  19 Sesji 

Rady Gminy. 

 

                                                                                                  Przewodniczący Rady Gminy                                                                                                                           

           Jerzy Karpiuk 

Protokołowała: Ludmiła Pietruczuk       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


